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Tijdens de vergadering van Provinciale Staten op 15 april 2016 heb ik toegezegd te 

toetsen of er een mogelijk tekort is aan onderzoeksartsen en welke actie nodig is. 

Hierbij doe ik deze toezegging gestand. 

 

Ik heb navraag gedaan bij de Brabantse GGD' en, het Brabants Kennisnetwerk 

Zoönosen en het RIVM. Zij geven aan dat er al veel onderzoek wordt gedaan door 

artsen bij universiteiten, academische werkplaatsen, academische ziekenhuizen en 

RIVM. Desondanks geven de organisaties aan dat er een dreigend tekort ontstaat 

aan artsen-infectieziekten. Daarvoor zijn drie redenen: 1. Snelle uitstroom van 

ervaren artsen vanwege pensionering; 2. Weinig instroom van jonge artsen-

infectieziekten omdat er weinig interesse is voor dit specialisme; 3. Maatschappelijke 

ontwikkelingen die om meer capaciteit vragen, zoals: antibioticaresistentie, kans op 

uitbraak van zoönosen door intensivering van de landbouw en een internationale 

toename van ernstige infectieziekten (Ebola en MERS).  

 

De capaciteit en financiering van artsen-infectieziekten zijn verantwoordelijkheden 

van gemeenten en het ministerie van VWS. De gemeente financiert de GGD' en 

waar de meeste artsen-infectieziekten in dienst zijn. Het ministerie van VWS heeft 

stelselverantwoordelijkheid voor de bestrijding van infectieziekten. Onlangs is 

overleg gestart door GGD-GHOR Nederland, VNG, RIVM en VWS. Ze bespreken 

samen de landelijke herijking van de bestrijding van infectieziekten.  

 

Ik volg de ontwikkelingen nauwgezet en houd de vinger aan de pols. 

 

 
 

H. Swinkels 

Gedeputeerde leefbaarheid en cultuur 


